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W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji, zgodnie z listą obecności, 

stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu brali udział: 

1. Małgorzata Rosa   Przewodnicząca Rady Gminy Cielądz 

2. Paweł Królak  Wójt Gminy 

3. Sylwester Krawczyk Sekretarz Gminy 

4. Małgorzata Czapnik pracownik merytoryczny Urzędu Gminy w Cielądzu 

 

Punkt 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godzinie 9:00 dokonała Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej – Iwona Machnicka, witając członków Komisji i zaproszonych gości. Stwierdziła 

obecność wszystkich członków Komisji czyli istnienie quorum i wobec tego uprawnienie 

Komisji do podejmowania wiążących decyzji.  

 

Punkt 2. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Iwona Machnicka przedstawiła porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Kontrola i analiza problemów w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi. 

5. Kontrola płatności za wodę, ścieki i odpady komunalne. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Ponieważ nikt nie zgłosił uwag i wniosków, Przewodnicząca Komisji przeprowadziła 

głosowanie w sprawie przyjęcia porządku posiedzenia. 

Członkowie Komisji w głosowaniu 7 głosami „za” jednogłośnie przyjęli przedstawiony 

porządek posiedzenia. 
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Punkt 3. 

Protokół Nr 60/2023 z dnia 5 czerwca 2023 roku został wyłożony do wglądu oraz 

opublikowany w BIP. Do protokołu nie wniesiono uwag. Protokół w głosowaniu 7 głosami „za” 

został przyjęty. 

 

Punkt 4. 

Zgodnie z porządkiem obrad przystąpiono do kontroli i analizy problemów w zakresie 

gospodarki odpadami komunalnymi. 

Małgorzata Czapnik zaznaczyła, że jeśli pojawiają się jakieś problemy w zakresie gospodarki 

odpadami komunalnymi, to są one rozwiązywane na bieżąco, reagowanie na wszelkie 

zgłoszenia odbywa się na bieżąco. Podkreśliła, że ani w roku ubiegłym, ani w bieżącym nie było 

wszczynanych postępowań o niewłaściwe segregowanie śmieci. Było jedynie kilka zgłoszeń o 

nieprawidłowej segregacji, ale po interwencji telefonicznej sytuacja się już nie powtarzała.  

Dodała następnie, że Urząd jest w trakcie II postępowania przetargowego na odbiór odpadów 

komunalnych i selektywnie zebranych odpadów z terenu Gminy Cielądz. Rozstrzygnięcie 

przetargu będzie 10 października. Jest propozycja, by umowa była podpisana na dwa lata. 

Pierwszy przetarg został unieważniony.  Teraz jest drugie i trwa oczekiwanie na składanie ofert. 

Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zapytała jaki był powód unieważnienia i uzyskała 

odpowiedź, że z powodu zbyt wysokich kosztów. 

Ustosunkowując się następnie do tematu będącego przedmiotem kontroli Małgorzata 

Czapnik poinformowała, iż na terenie Gminy Cielądz usługę odbioru i zagospodarowania 

odpadów komunalnych wykonuje Zakład Usług Komunalnych BUDMAX Grzegorz Budek, 

Komorów 45C, 96-214 Cielądz. Wykonawca został wyłowiony poprzez przetarg 

nieograniczony w poprzedzającym roku. Miejscem zagospodarowania zmieszanych odpadów 

komunalnych, odpadów zielonych oraz pozostałości z sortowania odpadów komunalnych 

przeznaczonych do składowania jest ZGO AQUARIUM w Pukininie. Akcja selektywnego 

odbioru odpadów komunalnych prowadzona jest na terenie Gminy Cielądz już od wielu lat. 

Coraz więcej osób dostrzega w segregacji odpadów oszczędności własnych pieniędzy płaconych 

za wywóz śmieci. Realizowane są również przedsięwzięcia sprzątania poszczególnych miejsc na 

terenie Gminy, m.in. lasy oraz park z pomocą dzieci uczęszczających do pobliskich szkół. W 

Gminie Cielądz segregacja prowadzona jest „u źródła”: w systemie workowym oraz w 

pojemnikach. System selektywnej zbiórki realizowany jest przez Zakład Usług Komunalnych 

BUDMAX Grzegorz Budek, Komorów 45C, 96-214 Cielądz. Mieszkańcy Gminy Cielądz mogą 
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przekazywać odpady komunalne do punktu selektywnego zbierania odpadów komunalnych 

(PSZOK), zlokalizowanego w Ossowicach 13. Punkt prowadzony jest przez Zakład Usług 

Komunalnych BUDMAX Grzegorz Budek, Komorów 45C, 96-214 Cielądz. Celem nadrzędnym 

nowelizacji przepisów jest zmniejszenie ilości odpadów komunalnych kierowanych na 

składowisko odpadów. W tym celu Gminy zostały zobowiązane do osiągnięcia wysokich 

poziomów recyklingu i przygotowania do ponownego użycia: papieru, metali, tworzyw 

sztucznych, szkła oraz odpadów budowlanych i rozbiórkowych, jak również ograniczenia masy 

odpadów komunalnych ulegających biodegradacji przekazywanych do składowania. Gminom, 

które nie wywiążą się z nałożonego obowiązku będą naliczane kary pieniężne.  Ze złożonych 

deklaracji wynika, że systemem gospodarowania odpadami komunalnymi objętych jest 3 669 

mieszkańców. Wszyscy zadeklarowali segregacje odpadów (stan na dzień 20.09.2023 r.), 31 

osób zadeklarowało stawkę ryczałtową od domów letniskowych. W 2022 oraz 2023 roku wobec 

mieszkańców Gminy nie wszczęto postępowania w przedmiocie wezwania do złożenia 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wobec właścicieli 

nieruchomości nie wszczęto postępowań podatkowych w sprawie określenia wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Urząd Gminy w Cielądzu wraz z podmiotem odbierającym odpady komunalne prowadzi na 

bieżąco działania zmierzające do doskonalenia istniejącego systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi, takie jak: 

1) zmniejszanie wytwarzanych i składowanych ilości odpadów komunalnych ulegających 

biodegradacji, m.in. po przez zastosowanie kompostowników,  

2) działania edukacyjne prowadzone w placówkach szkolnych z selektywnej zbiórki 

odpadów oraz zasad korzystania z Punktów Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych na terenie Gminy, 

3) reagowanie na sygnały przekazywane przez podmiot odbierający odpady związane 

z niewłaściwym selekcjonowaniem odpadów,  

4) eliminowanie praktyk nielegalnego składowania odpadów, kontynuowanie 

wyrywkowych kontroli sprawdzających jakość segregacji odpadów u źródła. 

5) terminowości odbierania odpadów zgonie z harmonogramem. 

Następnie poinformowała o uzyskanych poziomach recyklingu: 

2019r.  

- osiągnięty poziom recyklingu i przygotowania do ponownego użycia odpadów komunalnych – 

57,44 % 

- osiągnięty poziom recyklingu, przygotowania do ponownego użycia i odzysku innymi 

metodami innych niż niebezpieczne odpadów budowlanych i rozbiórkowych – 26,76% 
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- osiągnięty poziom ograniczenia masy odpadów komunalnych ulegających biodegradacji 

przekazywanych do składowania – 12,88 % 

2020 r. 

- osiągnięty poziom recyklingu i przygotowania do ponownego użycia odpadów komunalnych 

71,59 % 

- osiągnięty poziom recyklingu, przygotowania do ponownego użycia i odzysku innymi 

metodami innych niż niebezpieczne odpadów budowlanych i rozbiórkowych – 32,65 % 

- osiągnięty poziom ograniczenia masy odpadów komunalnych ulegających biodegradacji 

przekazywanych do składowania – 26,44 % 

2021r.  

- osiągnięty poziom recyklingu i przygotowania do ponownego użycia odpadów komunalnych – 

36,93 % 

- osiągnięty poziom ograniczenia masy odpadów komunalnych ulegających biodegradacji 

przekazywanych do składowania – 31,25 %. 

2022r.  

- osiągnięty poziom recyklingu i przygotowania do ponownego użycia odpadów komunalnych –

27,70% 

- osiągnięty poziom ograniczenia masy odpadów komunalnych ulegających biodegradacji 

przekazywanych do składowania – 7,88 %. 

- osiągnięty poziom składowania odpadów komunalnych- 17,83% 

Małgorzata Czapnik zaznaczyła, że od nowego roku będzie wprowadzony nowy poziom. 

Należy więc robić wszystko co można, aby nie płacić kar. 

Wracając do tematu przetargu Przewodnicząca Rady Małgorzata Rosa zapytała jak wygląd 

kwestia z odpadami wielkogabarytowymi. 

Małgorzata Czapnik oznajmiła, iż PSZOK został wydzielony – nie jest w jednym przetargu. 

 

Punkt 5.  

Przystąpiono do kolejnego tematu - kontroli płatności za pobór wody, odprowadzanie ścieków i 

odpady komunalne. 

 Pracownik Urzędu Gminy Małgorzata Czapnik – stanowisko ds. gospodarki odpadami 

komunalnymi i opłat przekazała członkom Komisji informację według stanu na dzień 

22.09.2023 r. zawierającą dane na temat stanu zaległości za wodę i ścieki i odpady komunalne, 

przypisu opłat za wodę i ścieki oraz odpady komunalne, stanu wpłat za w/w opłaty: 

1) WODA 
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- stan zaległości na dzień 01.01.2023 – 31.038,56 zł 

- stan zaległości na dzień 22.09.2023: wszystkie : 30.564,96 zł, w tym z 2023 
roku: 17.943,97 zł 

- przypis wody na dzień 22-09-2023 – 266.085,95 zł 

- wpłaty bieżące – 24.6491,28 zł 

Małgorzata Czapnik wyjaśniła, iż zaległości roczne w granicach 5-6 tys. zł dotyczą zazwyczaj 

tych samych osób. 

2) ŚCIEKI 

- stan zaległości na dzień 01.01.2023 – 5.632,42 zł 

- stan zaległości na dzień 22.09.2023: wszystkie : 4.892,96 zł, w tym z 2023 roku: 1.492,61 zł 

- przypis wody na dzień 22-09-2023 – 96.382,09 zł 

- wpłaty bieżące – 96.907,93 zł  

- za wodę wystawionych zostało 6 wezwań do zapłaty zaległości. 

Małgorzata Czapnik poinformowała, iż odbył się wyjazd w teren z udziałem też Pana Sekretarza 

do głównych dłużników, którego efektem było zgłoszenie się dwóch osób i zostało spisane 

jedno porozumienie. 

3) ODPADY 

- stan zaległości na dzień 01.01.2023 – 102.794,59 zł 

- stan zaległości na dzień 22.09.2023: wszystkie : 58.798,33 zł, w tym z 2023 roku: 22.199,35 zł 

- przypis wody na dzień 22-09-2023 – 933.751,10 zł 

- wpłaty bieżące – 611.677,65 zł  

- w roku 2023 wystawiono 163 upomnienia oraz 50 tytułów wykonawczych. 

Małgorzata Czapnik stwierdziła, iż z wystawionych tytułów wykonawczych praktycznie Urząd 

Skarbowy nic nie ściągnął. 

Punkt6. 

W sprawach różnych zgłoszone zostały przez członków Komisji następujące sprawy: 

- kwestia palenia się lamp oświetlenia ulicznego – że zbyt długo gdyż do 24, a wystarczy do 22. 

wpłaty bieżące 
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- Wójt przestrzegał prze firmami, które powołując się na Wójta Gminy proponują montaż paneli 

fotowoltaicznych; 

- radny Jarosław Budek zapytał, czy w ramach dobrej współpracy z ZGO nie ma możliwości 

wynegocjowania dla dzieci np. sfinansowania wyjazdów na basen w Rawie Mazowieckiej; 

- Wójt stwierdził, iż pięcioro dzieci z terenu Gminy wzięło udział podczas wakacji w takich 

wyjazdach za środki z funduszu alkoholowego. 

Punkt 7. 

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Iwona 

Machnicka zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 9:30.  

  

 
Protokołowała: 
Bogusława Kobacka 

Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej 

Iwona Machnicka 


